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Animals June 23rd Sunday Sunny It was a fine day today and the sun

was bright. I visited Beijing Zoo with my CLaSsmate, He Song. The

animals were so interesting that all the people loved them. When a

bear asked for some food by waving its ann, a visitor threw

something to it. At once I went up to him and said without thinking,

"Don＇t do that. It＇s bad for it. If you really love them, take good

care of them." His face turned red and answered he wouldn＇t do

that again. 今天是个风和日丽的好天，我和同学贺松去了北京

动物园。动物们是那么可爱，大家都非常喜欢它们。一只熊

挥动着胳膊向人们要吃的，一个游客就投进去了什么东西。

我想都没想就走过去说：“不要那样做。你的做法对它们没

好处。如果真的喜欢它们，就应该爱护它们。”他的脸红了

，并且回答说他不会再那么做了。 It was very fine today. It was

neither too hot nor too cold.He Song and I went to Beijing Zoo in

the morning. The animals were so interesting that everyone liked

them very much. We watched the bears for a long time. They were

really lovely. One of them was standing and opening the mouth.

Another of them was sitting on the ground and waving its arm like

saying hello to us. The other two guys were boxing. We had a good

laugh at it. But at that time I saw a visitor throwing food to them. I

ran up to him and stopped him, because some of the animals had

been hurt by the food given by visitors. All the animals are our



friends. Take good care of them if we really love them. 今天天气非

常好，既不冷也不热。贺松和我去了北京动物园。动物们是

那么可爱，大家都非常喜欢它们。 我们看了很长时间熊，它

们太可爱了。其中一只站起采，张着大嘴；另一只正坐在地

上挥动着它的胳膊，好像在对我们说你好。那边有两只正在

练拳击，这让我们笑了个够。但是，那时我看见一个游客朝

那些熊投喂食物，我马上跑过去制止他。因为以前就有一些

动物被游客投喂的东西伤害过。 所有的动物都是我们的朋友

，如果我们真正喜欢它们，就请好好保护它们。百考试题编

辑整理 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细

请访问 www.100test.com 


